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EU: Od pondělí začíná v Rakousku drsná a nezákonná selekce obyvatelstva. Rakušané reagují
demonstracemi a očekávají se i stávky, přičemž policisté a armáda se přidávají na stranu
nespokojených občanů. Ve Francii se plné ulice staly už víkendovým koloritem, v Itálii je to podobné.
Na Slovensku chce ministr Naď chce trestat vojáky odmítající bránit očkovací komanda, respektive
týmy. U nás pomalu přitahuje, takže lze doufat, že se 17.listopadu 2021 zatřese země na
Staroměstském náměstí a připomeneme si společnou sílu národa stavícího se proti zvůli politickým
samozvancům. Jenže vzhledem k tomu, že většina tu už byla zmanipulována či dokonce věří ve
spásnost experimentálních obsahů z různých ampulí, část klasicky česky švejkuje, a zbytek se až na
výjimky bude bát mladých chlapců z policejních sporů sloužících politické soldatesce, může být
představa plného Staromáku pouze vysněnou ideou bez reálného základu. Nic na tom nemění ani to,
že momentálně mají přijít na řadu děti. Jejich rodiče, kteří už v důsledku prolhané mediální masáže
podlehli, neustojí ani další kolo.

Abychom si vysvětlili, proč dosud nebylo nikde možno nařídit povinnou vakcinaci, stačí si uvědomit,
že jde stále o experimentální proces užívání vakcín, a to z důvodu jejich netestování způsobem
vlastním všem předešlým očkovacím látkám. Tolik pro ty, co se ptají, proč se lidé většinou nebrání
jiným očkováním, ale tomuto ano. Navíc jde o neprobádanou sféru, mRNA mixy dosud nebyly
používány a není vůbec jasné, jak budou na organismus působit po letech. Dále je podstatné vědět,
kolik takové chemie lidské tělo snese, což nikdo neví.

Výrobci původně slibovali dvě dávky, nyní chce Macron přinutit Francouze k měsíční
frekvenci, v Izraeli jedou 4.kolo a světe div se, mají tam údajně další mohutnou vlnu pozitivity. Opět
je třeba připomenout, že se zanedbává prevence a léčba po prvních příznacích, přičemž jsou
stáhnuty účinné léky z distribuce. A to skoro po celé Evropě, přestože některé asijské státy pomocí
léčby těmito přípravky úspěšně nemoc poráží. Samozřejmě si uvědomujeme, že politici
zkorumpovaní majiteli farmaceutických koncernů klidně vakcíny schválí jako použitelné, a budou
poté dělat vše proto, aby bylo očkování povinné. K tomu však nesmí dojít, je třeba se diktátu vzepřít s
předstihem.

Stále více sílí odpor i samotných lékařů. Vzhledem k tomu, že vláda chce očkovat zdravotnický
personál, je i u něj potřeba šířit osvětu. V neděli se část lékařů vyjádřila vcelku jasně a při
demonstraci předložili požadavky týkající ukončení covidohysterie. Samozřejmě jim nebude
vyhověno, pak by na řadu mohla přijít jejich stávka. Bohužel i obec lékařská je rozdělena, řada z
doktorů se drží pevně svého koryta a léčbě pacientů se moc nevěnují, případně preferují tu, která jim
vcelku dost vynáší. O něco lépe na tom jsou asi zdravotní sestry, ale jaký je reálný stav, to je velmi
sporné. Jisté je, že i v jejich řadách je šířen strach. Ve chvíli, kdy by zdravotnický personál vstoupil
do stávky a do ordinací by přišli jen kolegové Kubka, kterým byl mozek vypláchnut úplně, pak by
mohlo být vcelku zajímavé, do kolika hodin by se naše lékařství zhroutilo.

Všímáte li si trochu více diskusí o vakcinaci, pak je s podivem, že většina jejích
nejhlučnějších propagátorů z řad veřejnosti má vysokoškolský titul. Často z humanitních
oborů. Tím se ukazuje, jak nízké IQ stačí často k absolvování těchto nepotřebných studijních směrů.
Podobné sledujeme i u politiků naprosto odříznutých od reality. Přestože se doslova kupí množství
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důkazů o obrovském riziku při podstoupení vpichu a o jeho následcích, tito lidé jsou nadále přilepeni
na obrazovkách a vstřebávají různě namixované informace. Ignorují skutečnost, kterou je
momentálně už obrovské množství sportovců ve věku již od 12ti let až po ty končící s aktivitou, kteří
dostali přímo na hřišti infarkt, měli zánět osrdečníku, embolii, potíže s dýcháním či srážlivostí krve.

O tom se však nikde nemluví. Stejně jako o mnoha dalších náhlých úmrtích či zásadních
dlouhodobých problémech, které následovaly po vakcinaci. Ne, zatím se očkování i přes toužebné
výkřiky politiků, médií a některých známých osobností nemůže stát povinné. Ale budeme li dále
mlčet, schválí ho. Už nyní jdou přes mrtvoly. A podlehneme li, budou je vyrábět jako na běžícím
pásu. S přispěním těch, kteří jim ještě tleskají. Lidé, začněte konečně přemýšlet. Přidáváme dva
odkazy, které můžete shlédnout. Třeba Vám pomůže více pochopit.
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